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Explore the dark and gritty world of the hit video game series, as Geralt and Ciri
become embroiled in a brutal story of revenge. In this ruthless world, the past always
comes back to haunt you, and nothing is as it seems.

Collects issues #1-#5 of the Dark Horse Digital series The Witcher: Curse of Crows.

作者介绍: 

Paul Tobin is a comic book writer whose best known works include: The Age of the
Sentry, Marvel Adventures: Fantastic Four, Marvel Adventures: Super Heroes, Marvel
Adventures: Spider-Man, The Whitcher, and Colder. He lives in Portland, Oregon and is
married to comics artist, Colleen Coover. The author lives in Portland, OR.
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美漫

猎魔人系列

欧美漫画

评论

《乌鸦的诅咒》
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一个典型的巫师支线故事通常是这样的。
委托人讲述了一个平平无奇的悲惨故事，哀求你救个人或者杀个怪，你内心毫无波动，
表示只要钱多万事好商量，达成协议后你四处查探，途中聊天打牌、洗澡摸奶，回过神
来发现自己身陷罗生门，人物关系盘根错节，是非黑白模糊不清，好人坏人无...  

-----------------------------
随着几年前《巫师3》的故事落下帷幕，猎魔人“白狼”杰洛特的传奇也暂时告一段落
，对于官方为杰洛特设定了哪种结局，一切线索都甚为含糊，即使是在我们出版过的设
定集《巫师的世界》中，杰洛特最好的朋友丹德里恩也对他之后的经历语焉不详。但现
在，一本《巫师：乌鸦的诅咒》官...  
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